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Slovo předsedy

Vážení příznivci našeho klubu,

počátek roku 2022 byl ještě poznamenán hojným výskytem onemocnění COVID-19, přesto už jsme mohli,  
za splnění vládních opatření, trénovat až do léta. Bazény již nebyly uzavírány a v druhé polovině roku  
již probíhaly všechny tréninky bez omezení.

V roce 2022 měl klub 750 členů. V klubu plavalo 8 reprezentantů ČR, 23 plavců bylo členy Sportovního centra 
mládeže II (dále SCM). SCM I bylo dočasně zrušeno a jeho členové se stali členy SCM II.

V roce 2022 hospodařil klub s rozpočtem přesahujícím částku 9 mil. korun, přičemž jsme opět obdrželi rekordní 
výši dotací v celkovém objemu více než 4,5 mil. Kč. 

Přehled subjektů, od kterých jsme obdrželi finanční podporu v roce 2022:

• Národní sportovní agentura – dotace na celoroční činnost,

• Moravskoslezský kraj – dotace na Vrcholový sport, dotace na pořádání VC Ostravy v plavání

• Statutární město Ostrava – dotace na Vrcholový sport, dotace na pořádání VC Ostravy v plavání, dotace  
na zmírnění ekonomických dopadů rostoucích cen energií,

• Statutární město Ostrava – Městský obvod Ostrava - Poruba – dotace na celoroční činnost,

• Český svaz plaveckých sportů – finanční podpora celoroční činnosti, 

• Sportovní gymnázium –materiální a finanční podpora studentů – plavců,

• Centrum individuálních sportů Ostrava (CISO) – finanční podpora nejlepších plavců.

Příjmy z dotací a členských příspěvků stále tvoří podstatnou část finančních příjmů klubu. V důsledku konflktu 
na Ukrajině došlo v průběhu roku k prudkému navýšení cen energií, což se promítlo také do cen pronájmů 
plaveckých drah a dalších prostorů, které k tréninku využíváme. V důsledku tohoto navýšení (cca 30%) jsme od 
září z ekonomických důvodů zrušili plavecké tréninky Klubového plavání na SŠ. Z. Matějčka v Ostravě – Porubě, 
plavce jsme přesunuli na KB Sareza ve stejné části města, tréninky juniorského družstva zde zůstaly zachovány.

V sledovaném roce klub zaměstnává do srpna na plný úvazek 3 trenéry, 4 trenéři jsou zaměstnanci Sportovního 
gymnázia Dany a Emila Zátopkových v Ostravě. 

Od září dochází ke změně, jeden pracovní úvazek v klubu je zrušen a jsou vytvořeny dvě nové pracovní 
pozice. V pozici trenéra je klubem zaměstnán Jakub Šlachta a na místo kondičního trenéra je přijat Mgr. Adam 
Kolek. Zaměstnanci Sportovního gymnázia Dany a Emila Zátopkových v Ostravě, kteří se podílejí na tréninku  
plavců-studentů sportovního gymnázia jsou čtyři. Na dohodu o provedené práci zaměstnává klub více  
než 25 trenérů.

V roce 2022 uspořádal klub celkem 8 soustředění. Plavci se účastnili kondičních soustředění na horách (lyže, 
běžky). Plavecká soustředění jsme zpravidla pořádali v sousedních zemích – Szczyrk (Polsko), Liptovská Osada 
(Slovensko). Před vrcholem letní sezóny vyjeli nejlepší plavci klubu na soustředění do bulharského Kraneva. 
Naši plavci absolvovali více než 50 závodů. 

Uspořádali jsme 29. ročník Velké ceny Ostravy, která se konala po dvou zrušených ročnících. Na jaře a také  
na podzim jsme uspořádali plavecké závody pro nejmenší, Ostravskou Vlnku.

Plaveckými vrcholy sezóny byly pro nejlepší žáky a dorostence mistrovství republiky, které proběhly 2x ročně. 
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Družstva žen a mužů se zúčastnila Mistrovství ČR družstev a nejlepší plavci klubu, reprezentanti ČR, vycestovali 
na mezinárodní závody. Nejvýraznějších úspěchů dosáhl Tobias Kern, který dokázal na MS juniorů v peruánské 
Limě vybojovat 6. místo v disciplíně 100 motýl. O všech výrazných sportovních úspěších se více dočtete  
na dalších stranách. 

Opakující se komplikace s naplněním Sportovních tříd při ZŠ Dětská pokračovaly i v tomto roce. Navzdory tomu, 
že jsme vytvořili půlroční koncept směřující k náboru, nepodařilo se nám ani v tomto roce 4. plaveckou třídu 
otevřít. I přes tento neúspěch budeme pokračovat s touto snahou také v roce 2023.

Jako velmi úspěšný se jeví segment Klubového plavání (odpolední tréninky pro děti ve věku od 4 let). Trenérský 
tým se ustálil a pracuje s vysokým nasazením, což se dlouhodobě pozitivně projevuje takřka plným obsazením 
nabízených kapacit.

V roce 2022 také ukončil Vítězslav Hartmann své působení na pozici Vedoucího trenéra. Rád bych mu touto 
cestou za jeho činnost pro klub poděkoval a popřál mu mnoho dalších úspěchů v trenérské kariéře. V pozici 
Vedoucího trenéra jej vystřídal Libor Kohut. 

Naši trenéři ve valné většině docházejí na tréninky při studiích nebo po práci, což není mnohdy jednoduché, 
protože práce s dětmi přináší v dnešní době mnohá úskalí a hledání motivace pro překonávání těchto úskalí 
není někdy jednoduchá. Velký dík za celoroční nasazení patří nejen všem osobám zmíněným v této ročence,  
ale všem, kteří náš klub podporují, fandí nám  a když je potřeba, rádi pomohou.

Jan Pala

předseda klubu
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Statutární zástupci:          předseda  Jan Pala 

                                                 vedoucí trenér  Libor Kohut

Trenérská rada:  Jan Pala

  Vítězslav Hartmann

  Libor Kohut

  Petra Formánková

  Boris Neuwirt

  

Kontrolní komise:  Jiří Kanaloš - předseda

  Kateřina Palová

  Jiří Brtva (od června Petr Matera) 

Vedoucí trenér Sportovního gymnázia:  Libor Kohut

Trenéři Sportovního gymnázia:  Vítězslav Hartmann

  Milan Semera

  Jan Pala

Trenéři Sportovních tříd:  Libor Kohut

  Jan Pala

  Petra Formánková

Kondiční trenéři:   Adam Kolek

  Jiří Červenka

Struktura klubu
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Vedoucí Klubového plavání:  Petra Formánková

Trenéři Klubového plavání:  Anna Chytilová

  Barbora Holbová

  Barbora Krčmářová

  Marek Gavenda

  Daniel Uherek

  Daria Vorobiova

  Denisa Horáková

  Dominik Jakš

  Eva Pytlová

  Johana Gelová

  Jakub Šlachta

  Jiří Červenka

  Jitka Trněná

  Kateřina Rašová

  Sebastián Bartoš

  Emma Zitková

  Rostislav Rašo

  Silvan Rykala

  Šimon Křístek

  Tereza Kroupová

  Vojtěch Bachořík

  David Slavík

Vedoucí plavání Masters:  Robert Havlíček
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Klubové plavání

Klubové plavání patřilo, stejně jako v minulých letech, také v roce 2022 mezi nejpočetnější segment klubu. 
Pořádáme jej pro děti od 4 let věku. V roce 2021 se nám podařilo navýšit kapacity pro tréninky dětí, které 
docházejí pouze na odpolední tréninky, na takřka 500 míst.

V roce 2022 prošlo tímto plaváním celkem více než 800 dětí, v prvním pololetí to bylo 460 dětí, v druhém 
pololetí 400.

V roce 2020 jsme ve spolupráci se ZŠ Dětská vytvořili nový segment Klubového plavání – Družinové plavání. 
Toto pořádáme pro žáky 1. – 3. tříd ZŠ Dětská, kteří po ukončení výuky docházejí do školní družiny. Naším 
dlouhodobým cílem je, aby se tyto děti přesunuly do Sportovních tříd a začaly se věnovat závodnímu plavání.

V roce 2022 se Družinového plavání účastnilo 25 dětí, ve druhém pololetí to bylo 20 dětí. 

Tréninky Klubového plavání probíhají na čtyřech ostravských bazénech:

Krytý bazén Ostrava – Poruba 

ZŠ A. Kučery Ostrava – Hrabůvka

Ozdravné centrum Ještěrka

Vodní Svět!!!
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Sportovní třídy

Naplnění Sportovních tříd bylo i v tomto 
roce palčivým problémem, který se nám 
nepodařilo přes velké vynaložené úsilí 
vyřešit. Chyběla 4., 5. a prakticky také  
6. třída (pár plavců ze ZŠ Dětská 
bylo členy skupiny trenéra Paly.  
Po vypuknutí války na Ukrajině 
jsme umožnili pravidelný trénink 
se ST všem ukrajinským dětem, 
které o to měly zájem a zapadly  
do tréninkového schématu dané 
skupiny. Využili toho 4 ukrajinští plavci, 
někteří se v průběhu roku, přestože 
válka pokračovala, vrátili na Ukrajinu, 
jiní zůstali delší čas a trénovali  
i v roce 2023.

Od ledna 2022 jsme naplánovali kampaň, která zahrnovala vydání informační brožury o historii ST, tuto jsme 
nabízeli na všemožných akcích, absolvovali jsme rozhovory v médiích, ve spolupráci s regionálními stanicemi 
jsme připravili několik reportáží o našich ST a o návaznosti studia pro naše plavce, členy ST, nabízeli jsme členství 
na festivalech kroužků pro děti, informovali o ST na sociálních sítích a podnikali další akce. Vše směřovalo  
v náboru, který proběhl v květnu. Přes veškerou snahu se jej zúčastnilo pouze 17 dětí s rodiči napříč věkovými 
kategoriemi. Z tohoto důvodu se nám nepodařilo žádnou ST otevřít, maximálně jsme doplnili stávající skupiny 
o tyto zájemce. V těchto akcích pokračujeme i v roce 2023 se stejným cílem, naplnit naše Sportovní třídy.  
S touto snahou také souvisí, již třetím rokem provozované Družinové plavání, které zdarma poskytujeme všem 
zájemcům z řad dětí 1. – 4. tříd ZŠ Dětská, které navštěvují odpoledne družinu.

Na jaře absolvovali žáci sportovních 
tříd soustředění v polském Szczyrku, 
na podzim si jej zopakovali. Plavci  
s nadprůměrnými výsledky, které 
jim zajistili členství ve Sportovním 
centru mládeže Moravskoslezského 
kraje, se zúčastnili dalších dvou 
soustředění (Liptovská Osada, Szczyrk).. 
Členkou reprezentace juniorů se stala  
Vanda Švidrnochová, ta díky tomuto 
úspěchu absolvovala ještě reprezentační 
akce.

Před Vánoci se žáci ZŠ Dětská, resp. členové ST zúčastnili teambuildingové akce „Lovci mamutů“.
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Sportovní třídy v roce 2022 trénovaly v tomto složení

Skupina plavců 6. a 7. třídy a další…

Trenér: Jan Pala

Počet plavců: 20

12 děvčat – Anja Avramova, Natálie Hrdličková, Martina Hanusová, Eliška Kucharská, Anna Mittáková, Tereza 
Nešetřilová, Bára Palová, Isabella Šlachtová, Magdalena Štefaniková, Vanesa Tobolová, Adéla Turoňová, Zuzana 
Veselá

8 chlapců – Alex Avramov, Štěpán Podlužanský, Matyáš Častulík, Sebastian Gattnar, Ondřej Konečný, Matyáš 
Křikava, Matěj Tomanka, Kirill Scherban
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Skupina plavců 8. třídy

Trenéři: Libor Kohut, Jakub Šlachta

Počet plavců: 14

9 děvčat – Jana Augustýnková, Adéla Bednářová, Natálie Kubíčková, Kira Masalykina, Klára Polachová, Aneta 
Štěpánová, Tereza Volková, Jolana Ruszová, Kateřina Holá

5 chlapců – Sebastian Caltík, Tadeáš Nečekal, Stanislav Sieravský, Jonáš Vojčík, Václav Zomber

Skupina plavců 9. třídy 

Trenérka: Petra Formánková

Počet plavců: 15

Frekvence tréninků: 9x týdně ve vodě, 1x týdně suchá příprava

7 děvčat – Martina Jozková, Klára Hrochová, Natalia Corradini, Dominika Slavíková, Katka Zdichová, Kristýna 
Petruželová, Vendula Chaloupková

8 chlapců- David Rumíšek, Tomáš Vašíček, Albert Axmann, David Mučka, Filip Klapuch, Filip Kraus, Matěj Kovařčík, 
Tobiáš Kubáň
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Zde je přehled všech medailistů z mistrovských soutěží

Zimní mistrovství ČR žactva

Kateřina Holá   2. místo  200 volný způsob

   2. místo  400 volný způsob 

4x 50 VZ žačky   3. místo  (Kalvarová, Bartošová, Chaloupková, Corradini)

4x 50 polohová štafeta  3. místo  (Kalvarová, Zdichová, Bartošová, Corradini)

MČR juniorů léto

Vanda Švidrnochová  1. místo   200 znak 

   1. místo   100 znak  

   1. místo     50 znak  
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MČR juniorů a dospělých zima

Vanda Švidrnochová  1. místo   100 znak juniorky (Rekord ČR juniorek)

   1. místo   100 znak OPEN   

   1.místo   200 znak juniorky  

   2.místo  200 znak OPEN    

    2. místo   50 znak juniorky  

Komentář Vandy Švidrnochové k zimnímu mistrovství ČR:

„Zimní mistrovství ČR hodnotím jako povedené. Skvěle jsem si užila závody v disciplínách 100 znak  
a i 200 znak. 50 znak se mi sice moc nepovedl ale i tak to hodnotím jako skvělé závody. Bylo fajn že jsme  
se všichni navzájem povzbuzovali.“

EYOF (Evropský olympijský festival mládeže)

Vanda Švidrnochová  10. místo  100 znak  

   27. místo   200 znak  

   37. místo   50 volný způsob 

Ke svému vystoupení na EYOF řekla:

„EYOF nevyšel úplně podle mých představ. Disciplína 200 m znak mě asi mrzela nejvíc. Na 100 m znak  
mi semifinále vyšlo, za což jsem byla ráda. Atmosféra EYOF a kolektiv sportovců byl skvělý.“

Díky nominaci na EYOF byla Vanda Švidrnochová zařazena do Centra Individuálních Sportů Ostrava.

Letní pohár ČR 11letých - Morava

Maxmilián Holý   1. místo   200 polohový závod

                           3. místo   400 volný způsob

                           3. místo   200 volný způsob

Letní pohár ČR 10letých - Morava

Adrian Gřes   3. místo   100 znak

                      3. místo   100 prsa
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Skupiny juniorů, žen a mužů

V roce 2022 bylo členy této skupiny 42 plavců, kdy na Sportovním gymnáziu Dany a Emila Zátopkových  
v Ostravě studuje 24 plavců, dalších 14 plavců navštěvuje jiné střední a vysoké školy.  

Tito plavci jsou dle plaveckého zaměření rozdělení do 2 tréninkových skupin:

1. Skupina, trenéři Libor Kohut a Milan Semera

O. Slavík, T. Kern, D. Slavík, V. Raszka, N. Tužilová, B. Matošková, K. Fuková, K. Kišová, C. Fraňková, E. Zitková  
a A. Lipowská.  Do této skupiny dále patří studenti SŠ, kteří nenavštěvují SG – D. Jandová, A. Pospíšilová,   
M. Semera ml., S. Čihula a studenti VŠ R. Procházka, O. Kukrecht a D. Geržová

Na přípravě plavců této tréninkové skupiny se podílí M. Semera st., který vede plavecké tréninky se zaměřením 
na vytrvalost a J. Pala, trénující plavce specializace polohový závod.

2. Skupina, trenér Vítězslav Hartmann

V. Kochová, A. Šťávová, A. Fuková, A. Czerná, A. A. Holanik,  A. Maták, F. Kročil, M. Gavenda, M. Grüner, S. Hübscher, 
V. Chaloupecký, M. Polach, dále pak plavci mimo SG – S. Gřesová, A. Jelenová, A. Knapková, K. Peňazová,  
V. Švidrnochová, A. Vlčková, V. Holaniková, M. Havránková, Š. Bruger,,a P. Widnic. a další ostravský vysokoškolák 
Š. Šmerda.

Trenérský tým se nemění a o výše uvedené  plavce se stará kvarteto - Libor Kohut, Vítězslav Hartmann,  
Milan Semeraa Jan Pala. Kondiční trénink pro tyto skupiny zajišťuje 2x – 4x týdně Adam Kolek.

Z výše uvedených plavců jednotlivých tréninkových skupin se mnohým podařilo splnit limit do  reprezentačních 
družstev ČR. Jedná se o tyto plavce:

RD junioři   Ondřej  Slavík 

  Samuel Hübscher

  Tobias Kern  

  Vanda Švidrnochová

  Anna Šťávová 

  Daniela Jandová

RD U21  Natálie Tužilová

  Bára Matošková (širší výběr U21)

  Clementina Fraňková (širší výběr U21)

      

V tomto roce klub pro tyto skupiny zorganizoval tato přípravná soustředění: 

Szczyrk  (přípravné)

Kranevo (letní – závěrečná příprava před MČR)

Szczyrk + Liptovská Osada (zimní – závěrečná příprava před MČR)
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Plavecký rok 2022 byl po dlouhé době rokem, ve kterém přípravu nepoznamenala jakákoliv omezení.  Byly 
zorganizovány národní šampionáty v kategorii juniorů i dospělých, a to jak v létě, tak v zimě. Celkem se jednalo 
o tři mistrovství České republiky.  Letní „juniorka“ ve Zlíně se konala v netradičním termínu, v dubnu, dospělácký 
vrchol proběhl začátkem července v Praze. V prosinci, se pak uskutečnilo již společné zimní mistrovství České 
republiky juniorů a dospělých v Plzni.

Letní MČR juniorů ve Zlíně

Plavci KPS Ostrava předvedli, že patří k těm nejlepším a toto mistrovství zcela opanovali.  
Celkem získali 49 medailí:

23 zlatých

17 stříbrných

9 bronzových

Vedle této sbírky medailí překonali také dva české rekordy ze štafet, v disciplínách 4x100VZ Mix (T. Kern,  
O. Slavík, C. Fraňková, N. Tužilová) a 4x100VZ juniorů (T. Kern, O. Slavík). Z celkového počtu osmi štafet pětkrát 
zvítězili, dvakrát obsadili stříbrnou pozici a jednou získali bronz. 

Natálie Tužilová (4x zlato, 1x stříbro),  Ondřej Slavík (4x zlato, 1x stříbro), Samuel Hübscher (4x zlato. 2x stříbro), 
Fraňková Clementina (2x zlato, 1x stříbro, 2x bronz), Daniela Jandová (1x zlato, 2x stříbro, 1x bronz), Tobias Kern 
(4x stříbro, 1x bronz), Karolína Kišová (1x stříbro, 2x bronz), Milan Semera (2x stříbro, 1x bronz) a Samuel Čihula 
(1x bronz)

Letní MČR dospělých v Praze

Také mezi dospělými na mistrovství se naši plavci dokázali prosadit a to přesto, že ti nejlepší se z důvodu MEJ  
v Otopeni nemohli plnohodnotně zúčastnit (T. Kern a N. Tužilová – pouze štafety). 

Mezi individuální medailisty se zařadily: Bára Matošková (1x zlato, 1x bronz), Clementina Fraňková (2x bronz), 
Andrea Vojtalová (1x bronz). Ve štafetách jsme obsadili 2. místo na 4x100 VZ (Matošková, Tužilová, Fraňková, 
Geržová), 3. místo na 4x100 PZ (Matošková, Fraňková, Geržová, Tužilová) a 1. místo na 4x100 VZ (Procházka, Slavík 
O., Čihula, Kern).
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Zimní MČR juniorů a dospělých v Plzni

Plavci KPS Ostrava se opět zaskvěli  se ziskem 57 medailí:

23 zlatých,

18 stříbrných

16 bronzových

Také z tohoto mistrovství si naši plavci odvezli juniorské rekordy ČR ve štafetách. Tentokrát se jednalo  
o štafety 4x50PZ Mix (T. Kern, O. Slavík, C. Fraňková, N. Tužilová),  a 4x50PZ juniorky (V. Švidrnochová, A. Šťávová, 
C. Fraňková, N. Tužilová) a  4x50VZ juniorů  (T. Kern, O. Slavík, M. Semera, S. Čihula).

Samuel Hübscher (3x zlato, 2x stříbro, 1x bronz),  Roman Procházka (1x stříbro, 2x bronz),  Bára Matošková  
(1x zlato, 1x stříbro), Clementina Fraňková (1x zlato, 3x stříbro, 3x bronz), Tobias Kern (2x zlato, 3x stříbro,  
1x bronz), Natálie Tužilová (3x zlato, 1x stříbro, 2x bronz),  Ondřej Slavík (4x zlato, 1x stříbro), Vanda Švidrnochová 
(3x zlato, 2x stříbro),  Daniela Jandová (1x zlato, 1x stříbro, 1x bronz), Anna Šťávová (2x stříbro, 1x bronz),  
Milan Semera (1x bronz) a Samuel Čihula (1x stříbro). 

Mistrovství ČR v soutěži družstev 2022 České Budějovice

Na mistrovství ČR v soutěži družstev se naše ženy mohou opět pyšnit ligovým titulem, když v březnu 2022 
v Českých Budějovicích na této soutěži po 3 letech opět zvítězily!!! Ve stejné soutěži se naši muži umístili  
na velmi pěkném pátém místě. Soutěže se zúčastnily taktéž naše ženy B týmu, které ve finále druhé ligy získaly 
bronzové medaile. 

Úspěšní byli ostravští plavci i na mezinárodní scéně. V létě proběhly tří velké akce, Mistrovství Evropy juniorů 
v rumunské Otopeni, Mistrovství světa juniorů v peruánské Limě a Evropský olympijský festival mládeže,  
který se uskutečnil v Banské Bystrici. Na všech těchto vrcholech jsme měli své zastoupení, a to dokonce 
několikanásobné.  Na Evropu se kvalifikoval T. Kern, N. Tužilová, na EYOF O. Slavík, S. Hübscher , V. Švidrnochová 
a na „svět“ opět T. Kern.

Mistrovství Evropy juniorů 

Kern Tobias: 6. místo (100 motýlek), 8. místo (50 motýlek)

Tužilová Natálie: 21. místo (50 znak)
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Evropský olympijský festival mládeže    

Ondřej Slavík: :  7. místo (100 motýlek), 13. místo (50 volný způsob)

Samuel Hübscher: 11. místo (200 prsa), 16. místo (100 prsa a 200 polohový závod)

Vanda Švidrnochová: 10. místo (100 znak)

Mistrovství světa juniorů:

Kern Tobias: 6. místo (100 volný způsob), 8. místo (50 motýlek)

Nejúspěšnějším plavcem tohoto roku se stal Tobias Kern, který se zaskvěl nejen vynikajícím umístěním  
na mezinárodních soutěžích, ale taktéž dvakrát překonal rekord ČR juniorů na 100 volný způsob (50metrový 

a 25metrový bazén). Shodou okolností oba tyto rekordy vzal svému oddílovému kolegovi R. Procházkovi. 

Za tyto výkony byl rovněž vyhlášen mezi nejúspěšnějšími juniory celého Moravskoslezského kraje.

Plavci úspěšní v dalších plaveckých sportech

Po tříletém studiu v Praze se do Ostravy vrátila Dominika Geržová, která velmi podstatně pomohla ženám  
k zisku ligového titulu v soutěži družstev. Vedle toho, ale byla velmi úspěšná nejen v záchranářském sportu,  
ale taktéž v univerzitním.

Dominika Geržová

Na mistrovství světa v záchranářském sportu v italské Riccioně, patřila k nejuspěšnějším reprezentantům, 
přesto si jí nevedlo, tak jako dříve a do elitní desítky se neprosadila v žádné ze svých disciplín. Daleko více  
se jí dařilo v plavání na Mistrovství světa univerzit v Barceloně tzv. World InterUniversities Champinonships.  
Na tomto mistrovství obsadila 2. místo na 50 motýlek, 3. místo na 200 kraul, ve štafetě na 4x50PZ. a 4x50VZ 
pak získala zlatou, respektive stříbrnou medaili. 
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Masters

Postkoronová sezóna 2022 v podání rozrůstající se tlupy Bedrunky & Bor(o)ci

Tak rok se sešel s rokem a ten malý zmetek kovid se konečně do našeho závodění přestal montovat. Tedy 
pár jeho polibků se nám nevyhlo, ale náš skromný závodní kalendář nebyl po letech narušen. Skromný proto, 
že obsahoval jen 8 závodů v Česku, na Slovensku a premiérově i v Rakousku. Skromnost v počtu závodů byla 
vyvážena rozrůstajícím se počtem staronových závodníků, kteří po desetiletích strávených na gauči hópli zase 
do vody a způsobili, že koncem roku už nám dodávka VZS k cestě na závody nestačila a KPS nám svůj autobus 
nepůjčil. Naštěstí!!! Oni si vznešeně říkají Masters, ale Bedrunky to umí roztočit tak, že by se mladší ročníky 
divily a bály by se dožití veteránského věku a autobus by se asi i rozviklal. 

 Začalo to 3. ročníkem Šmelina Cupu ve Zlíně, kam nás vyrazilo  
11. Trenér Jirka Czebe si vzal s sebou přítelkyni Pavlínku, ze které 
jsme obratem udělali fotoreportérku a mohli se tak soustředit 
jen na plavání a konzumaci občerstvení. Rada trenéra „Rozjeď 
tu stovku naplno a nevadí, že na posledních pár metrů vyhniješ“  
se bude ještě po generace vyprávět u táborových ohňů, protože  
se mi ruce třásly ještě druhý den, kdy se přidala i horečka. 
Připomínám, že stovka je pro naši kategorii už vytrvalostní trať. 
Bitky na prvním závodě v roce, jak by to byl poslední závod  
v dějinách lidstva a navíc charita pro domácí hospic Most  
k domovu. Paráda.

Následovalo to 33. Velkou cenou Brna ve sprinterském pětiboji. Závod je to tradiční a jako tradičně zůstali naši 
sprinteři doma. My ostatní jsme se sice snažili, ale promluvit do celkových výsledků se nám jaksik nepodařilo. 
Jirka Venglář se zapsal do historie závodu svým neortodoxním pojetím plaveckého stylu prsa. Všichni jsme 
zírali na nesouměrné pohyby jeho nohou a hlavní rozhodčí dokonce přestala sledovat ostatní závodníky  
a fascinovaně na něj hleděla s vyvalenýma očima. Ale protože Hanka Netrefová (roz. Černá) je fakt milá holka, 
tak přihlédla k tomu, že inkriminovaný závodník si vlastním výkladem pravidel plavání ani náhodou nepřivodil 
časovou, natož jinou výhodu, tak mu jen připomenula základy a nediskvalifikovala jej.

Obtěžkáni zlatem, stříbrem a drahým kamením jsme se vrátili z 37. Mezinárodního mistrovství ČR z Přerova.  
Moc závodů pro kategorie masters se na 50m bazéně nekoná. A na 6dráhové 50sátce už vůbec ne. Zkrátka návrat 
do dětství byl sice konfrontovaný s padesátinami Andy Gřegořové, ale na druhou stranu se pár odvážlivců 
vydalo na koňára, neboli 400m PZ. To je vážně hardcore, ale naše Duracellka Ádéhádéčková, neboli vlčice  
Péťa Štěpánová se chystá i na 200m motýlem, takže její titul z tohoto závodu snad nemůže nikoho překvapit.

Posledního závodu před výměnou i druhého kolene se zúčastnil náš 
guru Míra Poláček. Bylo to Mezinárodní mistrovství SR na nejdelší 
padesátce v Československu v Žilině. Ten bazén má prý sklon do kopce,  
a to v obou směrech. Nejsem Einstein, takže po mně nechtějte vysvětlení, 
jak je to z fyzikálního hlediska možné. Prostě se smiřte s tím, že to tak 
je. Závodu se po pár trénincích zúčastnily i další nové akvizice teamu  
a to odchovanec vítkovického plavání Jura Pokorný a Mára „Diskobolos“ 
Pagáčů ze Slavoje Bruntál. Nezklamali, naopak překvapili. Holt zřejmě 
dobrej voddíl! 

Pozdě po prázdninách, začátkem října, zdecimované šiky naší stále se rozrůstající partičky dorazily  
na 34. Mezinárodní mistrovství Rakouska do Welsu. Jura Pokorný nás nechtěl ohrozit kovidem, tak zůstal 
doma. Trenér Jiřík Czebe se oženil, takže nám dal kopačky a odjel na svatební cestu, která se zřejmě protáhla  
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do dnešních dnů, protože jsme jej od té doby neviděli na tréninku ani na závodech. No jo, mládí není jednoduché, 
ale i on jistě časem zestárne. Odjelo nás 7 a vrátilo se 6,5, páč Andy při vyplavání po 400m VZ asi do někoho 
narazila a na půlden ztratila díky zlomenině obratle paměť. My ostatní si díky několikahodinovému opakování 
budeme navždy pamatovat, že plavala 400m VZ za 5:49,48, jenže ona má bohužel dobu temna a ani neví,  
že plavala a tvářila se jako David, kterému někdo ukradl prak těsně před soubojem s Goliášem. Je však členkou 
našeho týmu, takže co bychom pro ni neudělali!

Masters, veteráni,… věřím, že svou činností při KPS inspirujeme i mladší ročníky k setrvání / návratu  
do závodního bazénu. Z původních pěti členů jsme se během pár let rozrostli na cca 20 členů, z nichž  
14 je nás závodně aktivních. Pro všechny nás, potenciální budoucí členy, 
členy dávno minulé i příznivce našeho sportu jsme uspořádali 2. Otevřený 
přebor KPS kategorií masters na bazéně bývalého „Horničáku“, dnes  
SŠ Prof. Zdeňka Matějčka. Když otevřený, tak dorazil i Libor Hracki  
z PK Havířov. Punc Mezinárodního otevřeného přeboru dodala i Petra 
Ovseníková z dalekého Slovenska, která však pracuje a pomáhá lidem  
v naší milé Ostravěnce. Zkrátka závodilo nás 21 ks, takže lidí  
jak na sjezdu strany. Po závodech většina zašla do Taty na oběd a zbytek 
dne mám v mlhách – vždyť jsem výše psal, že Bedrunky to umí roztočit a 
Boroci se pak jen marně snaží držet tempo.

Přeboru KPS se zúčastnila i jedna z ikon vítkovického plavání 2. poloviny minulého století Marcela Kunová, 
která se obratem stala aktivní členkou a vyrazila s námi na náš nejoblíbenější závod, tj. na 7. Zimní mezinárodní 
mistrovství ČR a 22. Korunní cup do České Lípy. A nejen ona excelovala a vylovila medaile. Ukecat k závodu 
na 50m P se nechala i manželka našeho Guru Míry, Miluška Poláčková, a taky z toho byla medaile. Zkrátka 
ostravské plavání je nejen úspěšná současnost, ale i nádherná minulost, která nyní sbírá tituly mezinárodních 
mistrů České republiky, Slovenské republiky i Rakouska v kategoriích masters. A aby toho nebylo málo,  
tak v roce 2023 se docela velká část skupiny masters chystá na Evropské hry do finského Tampere doufa 
je, že kromě tisíce jezer tam mají i bazén. Na tamní studenou vodu se pečlivě připravujeme, bo v Lípě byla 
voda kosná jak sviňa a všichni jsme to zvládli s grácií. Tedy na Bedrunkách to bylo vidět jen trošku, ale Boroci 
vypadali fakt jako Grácie. Nicméně v době extrémně drahých energií jsme byli rádi, že tu listopadovou vodu  
z Ploučnice alespoň trošku přihřáli a závody vůbec zorganizovali!

Posledním osmým závodem byl prosincový 22. Memoriál Oldřicha Háje v Jihlavě, rodném městě našeho 
mladého velkého extrenéra Jiříka. Škoda, že se „nedožil“ ročního výročí svého návratu do bazénu,  
ale on se za nějakých 20-30 let zase vrátí… Ta naše stará mládež… Jako vždy jsme byli hluční, což potvrdila 
i spíkryně a komentátorka závodu a jako vždy jsme povzbuzovali tak, že do konce roku jsme nebyli schopni 
pronést slovo. Obrazně, protože cestou zpět jsme ani nezapli autorádio, kolik se toho muselo probrat.

Poslední společnou akcí roku 2022 byl náš vánoční večírek uspořádaný Ivou Štrosovou v Assenu na Pískových 
dolech, kterému mohl konkurovat snad jen oběd U Taty po přeboru KPS. Dostali jsme originální dárky od Jury 
Pokorného ve stylu „každému co si zaslouží“ a z 3D tiskárny vytištěné ocelové otvíráky na pivo od Máry Pagáče 
se jménem. Díky chlapci! Už teď jsme se začali těšit na první závody roku 2023 ve Zlíně, protože po nich bude 
následovat 1. teambuilding, ze kterého se snad stane tradice. PS: My už to víme, bo rok 2023 začal před pár dny 
a s ním proběhl i ten teambuilding. Byl SUPER!!!

 

Bedrunky & Bor(o)ci
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Mistrovství ČR družstev

O mistrovském titulu pro ženy rozhodla jedna vteřina a jedna desetina!

Soutěž družstev je pro každého plavce nebo pro každou plavkyni velmi 
specifická. Každý soutěží pro tým a startuje i v disciplínách, které jsou 
důležité především pro tým. V této soutěži se počítá úspěch družstva, 
individuální úspěch je tak trochu „okrajovou“ záležitostí. Proto  
je soutěž družstev pro ostravské plavce a plavkyně vždy emotivní akcí 
a důležitým závodem. Celkem vybojovali ostravští plavci v soutěži 
družstev v letech 2007-2022 již dvacet jedna medailí. Muži byli  
3x na 2. místě a 3x na 3. místě, ženy byly 5x na 2. místě, 1x na 3. místě 
a v období 2012–2016 získaly ostravské ženy pět mistrovských titulů. 
Šestý titul přidaly ostravské plavkyně v roce 2019 a sedmý získaly  
v letošním roce. K tomu musíme ještě přičíst i medaile za dvě 3. místa 
v soutěži 2. ligy, které získaly také naše ženy.

V roce 2022 už nebylo Mistrovství ČR družstev ovlivněno proticovidovými opatřeními, přesto bylo úvodní 
kolo v Novém Jičíně posunuto až na konec února. Důvodem byla velká nemocnost napříč celou republikou 
a v některých oblastech se první kola soutěže konala až na začátku března. Ostravští trenéři přihlásili  
do soutěže čtyři týmy žen a čtyři týmy mužů (KPSOs A, B, C i D). Nejlépe se v Novém Jičíně dařilo našim ženám, 
které obsadily 1. a 2. místo. V soutěži mužů obsadilo „áčko“ druhé a „béčko“ třetí místo. Podle vyjádření trenérů 
nechyběla bojovnost, všichni pracovali výborně. 

První kolo soutěže bylo velmi důležité pro další pokračování celé soutěže. Z časových důvodů se neuskutečnilo 
semifinálové kolo a týmy postupovaly přímo do finále podle bodů ze základních kol v oblastech. Ostravským 
plavcům i trenérům se podařilo dobře připravit na velké finále, které se tentokrát konalo v Českých Budějovicích 
ve dnech 19. – 20. března 2022. 

Finále v Českých Budějovicích, to byla velká jízda! Především 
v soutěži žen to byl velmi vyrovnaný závod – ostravské ženy 
sváděly od začátku souboj o titul s ženami Slávie VŠ Plzeň.  
Tak jako v předcházejícím roce, tak také v Českých Budějovicích  
o ženském mistrovském titulu rozhodla úplně poslední disciplína 
– štafeta 4x100 m volný způsob. Ostravské ženy vyšly z tohoto 
souboje vítězně, porazily plzeňské soupeřky o 1,10 vteřiny, 
celkově zvítězily o 1 bod (!) a odvezly si z jihu Čech zlaté medaile 
i mistrovský pohár. Dvě individuální vítězství pro tým „urvala“ 
Bára Matošková v disciplíně 100 m volný způsob a 200 m znak 

a o všem rozhodla vítězná štafeta 4x100 m volný způsob (Matošková, Tužilová, Fraňková, Geržová). Bodově 
(za druhá místa) přispěly do celkové sbírky také Clementina Fraňková, Bára Matošková a Vanda Švidrnochová. 
Dominika Geržová. Daniela Jandová s Vandou Švidrnochovou získaly pro tým dvě cenná třetí místa. O sedmý 
mistrovský titul pro Ostravu se velkým dílem zasloužily všechny členky vítězného týmu: Clementina Fraňková, 
Dominika Geržová, Daniela Jandová, Karolína Kišová, Bára Matošková, Vanda Švidrnochová, Natálie Tužilová  
a Andrea Vojtalová. 



21

Velmi dobrý počin se podařil ostravským děvčatům, startujících 
za tým B, která postoupila do finále 2. ligy a po třech letech 
získala v této soutěži pro Ostravu medaili. Podle prognóz trenéra 
Libora Kohuta byla velká šance na medaili už před soutěží.  
Ale trenér nepředpokládal, že se ostravský mladý tým  
(s věkovým průměrem 16,1 roku) usadí na třetí příčce hned  
v úvodu soutěže a zůstane tam až do závěru. Pro tým úspěšně 
bodovala Monika Havránková, která vyhrála disciplínu  
100 m znak, druhá byla na 100 m volný způsob a třetí skončila  

na 200 m znak. O bronzové medaile se zasloužily Apolena Fuková, Kateřina Fuková, Monika Havránková, 
Veronika Holaníková, Klára Hrochová, Martina Jozková, Viktorie Kochová a Adéla Pospíšilová. Bronzové medaile 
jsou pro tato děvčata velkou odměnou.

Ostravský tým mužů obhájil v Českých Budějovicích umístění z předcházejícího roku. Je to velmi mladý tým  
s věkovým průměrem 17,5 roku. Muži skončili celkově na pátém místě, ale pouhých 10 bodů od bronzové příčky. 
Jejich mládí je platnou devízou do budoucna. Velkým bodovým ziskem přispěl svými vítězstvími zkušený 
Roman Procházka na 100 m a 200 m volný způsob, přidal k tomu druhé místo na 50 m volný způsob a třetí 
místo na 100 m znak. Dobře bodoval také Tobias Kern, který byl třetí na 100 m motýlek. O vynikající umístění  
se zasloužili Štěpán Bruger, Samuel Čihula, Marek Gavenda, Samuel Hübscher, Tobias Kern, Ondřej Kukrecht, 
Roman Procházka, Milan Semera a Ondřej Slavík. 

Ostravský trenér Libor Kohut hodnotil soutěž družstev takto: 

„S celkovými výsledky jsem nadmíru spokojen. V 1. lize dokázaly ženy zvítězit poté, co o celkových vítězkách 
rozhodla až závěrečná štafeta. Přestože hlavním favoritem soutěže byla Plzeň, naše holky měly velkou vůli 
vyhrát a od začátku byly rozhodnuty se o vítězství poprat. Samy si před závody zorganizovaly teambuilding, 
vyrobily si vlastní vlajku, napekly spoustu sladkostí pro celý zbytek ostravského družstva, a to je opravdu 
stmelilo. Od prvních disciplín boj o vítězství sváděla pouze dvě družstva – Plzeň a Ostrava. Většinou vedla Plzeň, 
ale Ostrava se vždy dokázala dotáhnout nebo ji lehce přeskočit. Nakonec o všem rozhodla závěrečná kraulová 
štafeta. Před štafetou jsme na Slávii ztráceli 5 bodů, jelikož rozdíl mezi 1. a 2. místem je 6 bodů a za předpokladu, 
že pokud se nestane nic neočekáváného (např. diskvalifikace), tak o celkové vítězství budeme bojovat pouze  
MY a Plzeň. Ostrava zkrátka musela vyhrát. A povedlo se!“

Všem ostravským plavcům a plavkyním, kteří startovali nejen ve finále, ale i v dalších týmech v základní soutěži, 
děkujeme a všichni věříme, že soutěž v příštím roce přinese pro Ostravu opět medailový lesk.
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Velká cena Ostravy

Dlouhá přestávka a přerušení z důvodu covidových opatření nám nedovolily dvakrát uskutečnit významnou 
plaveckou soutěž s celostátním i mezinárodním dosahem. V letech 2020 a 2021 se Velká cena Ostravy nekonala, 
proto už na konci roku 2021 jsme začali připravovat 29. ročník s ještě větším úsilím než předcházející ročníky. 
Nic jsme neponechávali náhodě, i když jsme netušili, jak se situace s omezeními bude vyvíjet ….

V roce 2022 jsme nakonec další ročník plaveckého závodu 
Velká cena Ostravy uspořádali a podařilo se nám připravit 
jeden z nejlepších ročníků. Organizačně a logisticky byl tento 
závod velmi náročný, ale pořadatelskému týmu se podařilo vše 
zajistit ke spokojenosti zúčastněných plavců i jejich doprovodu.

Před závodem jsme zorganizovali tradiční setkání se zástupci 
regionálních médií a Moravskoslezský Deník napsal: „Jsme 
rádi, že se Velká cena konečně uskuteční,“ přiblížil předseda 
pořádajícího KPS Ostrava Jan Pala strasti, které největší 
plaveckou akci v kraji v poslední době provázejí. Letos organizátoři museli vyřešit zdražení energií, potíže  
s ubytováním i pozvánkami pro plavce z ciziny. Disciplíny zůstaly stejné, ale závodit se začíná už v pátek, což 
umožnilo rozšířit počet plavců,“ prozradil Jan Pala. Přihlášeno je 205 mužů a 186 žen ze 48 klubů. Kromě českých 
účastníků přijedou reprezentace Gruzie a Ázerbájdžánu, reprezentační výběr Chorvatska, plavci z Maďarska, 
Rumunska, Švédska a polské Ratiboře. „Jejich výprava je rozšířena o Ukrajince, kteří v Ratiboři studují. Sedm 
zemí je po tak dlouhé době velká zahraniční účast. Očekáváme, že úroveň bude vysoká a padnou i nové rekordy,“ 
konstatoval trenér Boris Neuwirt z KPS“.  Tolik Moravskoslezský Deník před Velkou cenou Ostravy.

Na startu byli plavci a plavkyně z České republiky a také velmi kvalitní závodníci ze 7 států – Ázerbájdžánu, 
Gruzie, Chorvatska, Maďarska, Polska a Rumunska a Švédska. Mezi největší hvězdy patřili kromě českých 
olympioniků Jana Čejky, Jana Šefla, Jana Micky a Barbory Janíčkové také mistr Evropy a světový rekordman 
Szebasztián Szabó z maďarského klubu Úszó Györ nebo velmi silná skupina reprezentantů z Chorvatska. 

Na této Velké ceně Ostravy, která byla současně i 2. kolem Českého poháru ARENA Cup, byly 11krát vytvořeny 
nové rekordy v 6 disciplínách. O nové rekordy se postarali Barbora Janíčková – 50Vz, Jana Pavalić – 2x 50M, 
Szebasztián Szabó – 2x 50M a 100M, Jan Šefl – 50M, Matěj Zábojník – 2x 200P a Jan Čejka – 2x 50Z. Absolutními 
vítězi se stali už zmiňovaný maďarský plavec Szebasztián Szabó, který za výkon 0:23,49 získal 852 FINA bodů 
a chorvatská reprezentantka Ana Blažević, která zaplavala 200P za 2:27,72 a získala tak 835 FINA bodů. Oba 
plavci získal od pořádajícího klubu finanční prémii 10000 Kč. Mnozí z účastníků VC startovali úspěšně i v další 
části sezóny na významných plaveckých akcích, např. chorvatská plavkyně Jana Pavalić dokonce vybojovala 
medaile na EYOF nebo na MEJ.

Mezi nejlepšími nechyběli ani ostravští plavci, na pódiu byli vidět 
Clementina Fraňková (50P, 200P, 200Pz), Daniela Jandová (400Pz), Tobias 
Kern (50M, 100Vz, 100M), Roman Procházka (50VZ), Vanda Švidrnochová 
(100Z, 50Z, 200Z), Natálie Tužilová (50Z) a Andrea Vojtalová (400Pz, 
200Z). Do desítky nejlepších plavců se dostali Tobias Kern a Clementina 
Fraňková. 

Libor Kohut, hlavní trenér KPS Ostrava, byl s výkony ostravských plavců 
spokojen. Pro Moravskoslezský Deník řekl: „Letošní Velká cena měla velmi 

dobrou úroveň a věřím, že za rok to bude ještě o něco lepší. Tobias Kern potvrdil svoje limity na Mistrovství 
Evropy juniorů a s největší hvězdou Szabó dokázal držet lajnu, hlavně v posledním závodě na 100 motýlek. 
A velmi se mi líbila Vanda Švidrnochová, která se přiblížila limitu na Evropský olympijský festival mládeže,“ 
konstatoval trenér.
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Příprava Velké ceny Ostravy byla náročná, proto všem z organizačního 
týmu děkujeme. Zajistit ubytování, stravování, dopravu pro zahraniční 
účastníky i pro české plavce, samozřejmě zvládnout uspořádat 
samotný závod – to chce mít dobrý a obětavý tým. Proto všichni 
trenéři, rozhodčí, rodiče, dobrovolníci z řad plavců i skupina maminek 
(zajišťující vynikající občerstvení) – ti všichni se zasloužili o vysokou 
úroveň 29. ročníku Velké ceny Ostravy. 

Děkujeme samozřejmě za podporu Statutárnímu městu Ostrava, 
Moravskoslezskému kraji, společnosti ADIV s.r.o. / Škoda Auto, 
společnosti Havlík Opal s.r.o., společnosti Kofola Československo 
a.s., panu Ing. František Kročilovi, společnosti MiReMAX, s.r.o., 
společnosti MORAVEC kvalitní ponožky s.r.o., Profcosmetics Margo  
a společnosti Trico Line s.r.o., bez jejichž podpory a pomoci bychom 
nemohli tento významný závod uspořádat.
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Další Ostravské vlnky proběhnou také v roce 2023.  
V tomto roce bychom chtěli, s ohledem na velký zájem 
rodičů, závod uspořádat na havířovském bazéně,  
kde je pro ně k dispozici tribuna s výhledem na celý 
bazén.

Ostravská vlnka

V pátek 13. května a v pátek 11. listopadu 2022 
uspořádal Klub plaveckých sportů Ostrava  
již třetí, resp. čtvrtý ročník závodu pro nejmladší 
děti Ostravy a okolí – Ostravská vlnka. 
Nejmladší účastníci měli teprve 5 let, přesto 
se všichni dokázali se závodními disciplínami 
vypořádat. Plavecké se závody se opět konaly 
na 25metrovém bazéně Na Ozdravném centru 
Ještěrka v Ostravě–Bartovicích a zúčastnilo  
se jej, na jaře a také na podzim, více než 100 
dětí, celkem tedy více než 200 potencionáních 
budoucích reprezentantů našeho klubu. 

Celou akci sledovali v hojném počtu rodiče dětí. Každý závodník 
obdržel účastnický list s dosaženými časy, zlatou medaili  
a několik maličkostí, včetně sladké odměny.  

Jako vždy celá akce proběhla ve velmi příjemné, pohodové  
a přátelské atmosféře, všichni odcházeli domů s dobrým pocitem, 
že i nejmenší členové Klubu plaveckých sportů Ostrava mají mezi 
závodníky své místo a jsou pro klub důležití.
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Vzpomínka na Ctirada Koudelku

V roce 2022 jsme se rozloučili s Ing. Ctiradem Koudelkou, který nás opustil po 
krátké nemoci na začátku prosince. Stopa, která po Ctiradovi v ostravském plavání 
zůstala, je výrazná. Ctirad Koudelka se narodil v roce 1943 a tato pomyslná stopa 
v ostravském plavání začíná už na konci 50. let. V té době byl členem plaveckého 
oddílu TJ VŽKG (později TJ Vítkovice) a začalo se mu dařit na plaveckých závodech 
především v prsařských disciplínách. Už v roce 1957 patřil mezi úspěšné a nadějné 
plavce ve vítkovickém plaveckém oddíle. Ctirad se závodnímu plavání věnoval více 
než deset let a ani potom na plavání nezanevřel. V plaveckém oddíle TJ Vítkovice 
dostal na starost rozhodčí a v roce 1970 se stal členem výboru, ve kterém byl 
zodpovědný za školení a vzdělávání rozhodčích. I zásluhou Ctirada Koudelky 

získávala na věhlasu mezinárodní Velká cena Vítkovic, kterou plavecký oddíl každoročně pořádal. Ctirad jako 
aktivní funkcionář pracoval nejen v plaveckém oddíle TJ Vítkovice, ale od roku 1993 v nově vzniklém Klubu 
plaveckých sportů Ostrava. I v KPS Ostrava měl na starost práci s rozhodčími a pomáhal po mnoho let zajišťovat 
všechny plavecké soutěže, které klub zajišťoval, včetně mnoha ročníků Velké ceny Ostravy. Ani v seniorském 
věku Ctirad Koudelka nepověsil aktivní plavání na hřebík. Často si přišel na porubskou padesátku jen tak 
zaplavat a také pokecat s kamarády. Především se aktivně zapojil do soutěží a sportovních her, které pořádá 
porubský obvod. Sbírka Ctiradových medailí a pohárů byla úctyhodná, zúčastňoval se plaveckých závodů nejen 
v Ostravě, ale i v zahraničí. To dokazuje, že jeho vztah k plavání, které jej provázelo po celý život, byl velmi blízký.
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Rekordy ČR v držení plavců KPS Ostrava
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Rekordy KPS Ostrava

individuální disciplíny
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štafety
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Partneři KPS
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